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MØTEINNKALLING- BRYN SKOLE 

Dato: Onsdag 1.2.23 Tidspunkt
/ sted: 

KL 18.00-20.00 

Personalrommet 

Møtetype: Ordinært 

Møte innkalt av: Leder Referent Ragnar 

Deltakere 

1 Camilla Hanses  4 Lina Andrijauskaite    6V Kevser Sarman (SMU-leder)  

1 Knut Ståle Hovi  4V Mohammed Faraqualla   6V Elin Mørland  

1V Jonathan Roar Lombard  4V Heidi Hellenberg (Skolehage,SMU)   7 Linn S. Kjennvold  

1V Mariann Midtbø  5 Ragnar Bjorå   7V Åse Eikeland  

1V Shuaib Saleem  5 Mohammed Faraqualla (SMU)  7V Birgitte Kinn Hanstensen  

2 Nikolai Kobets Freund  5 Sahirah Naseem Faiz  7V Malouk Sarei  

2 Plamena Boneva-Ganderud  5V Torgeir Kristiansen (DS-leder)  Leder FAU Attia Mirza Mehmood  

2V Madlena  5v Anita Chawla  Nestleder 1 Ragnar Bjorå  

2V Haakon Helland  6 Anne-Beth Nese Grihamar   Nestleder 2 Sahirah Naseem Faiz  

3 Tina Nygård   6 Attia Mirza Mehmood (Leder,DS)   Kasserer Anne-Beth Nese Grihamar  

3 Nayab Tahir  6V Amra Dizdarevic  Ledelse skole Rektor Cecilie Raddum  

3V Evelyn Camilla Nilsen  6V Kjersti Olsen (DS)  Ledelse skole Ass. rektor Petter Furvann  

   6V Rachna Rohatgi Khan     

SAK Ansvarlig F V 

1. Gjennomgang av dagsorden (Fast punkt)  FAU-leder   

2. Saker fra skolens ledelse 

Fra Normann, Avdeling for skolebygg i Utdanningsetaten.  
Forståelse for at prosessen har tatt lang tid, det styres nå 
mot å bli ferdig i 2029. (oppstart 2026) 
God kommunikasjon mellom Oslobygg og rektor og FAU-
leder.  
Ser på muligheter i prosessene for å knappe inn på 
tidsplanen.  
I byggeperioden må man i midlertidige notater. Kan flytte 
inn straks ny skole er ledig.  
  
Avklaringsmøter nå, siste er i mai i år. Har også sendt en 
bestilling til byrådet om at forprosjket bør startes opp raskt.  
Oslobygg rigger seg som om byggetillatelse er klar.  
Det er gode dialoger mellom etatene som gjør at prosessen 
går forholdsvis glatt.  
Skal være et dialogmøte med lokale lag og foreninger om 
bruken av skolen etter skoletid. Hva ønskes av arealer og 
muligheter til bruk av skolebygget.  
Her er også innspill fra FAU velkomne.  
 

Rektor / Ass. rektor   
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Jobber nå med ulike midlertidige løsninger. Har ikke landet 
noe her enda. Håper å komme med et par alternativer som 
FAU og skolen kan ta stilling til.  
 
Tenker å ta hele skolen i samme prosess, det er mest 
tidseffektivt.  
 
Planen med gymsal under skolegården er ikke lengre 
aktuell.  
  
  
Marianne, Oslobygg.  
Om Bryn i perioden frem til bygging.  
Fyrkjelens styringsenhet konket ut, fikk byttet den relativt 
raskt.  
Cecilie: Samarbeidet med Oslobygg er bra.  
  
Skolen er gammel og det er mye gamle rør etc i skolen, må 
derfor følge med på ting hele tida.  
Regner ca 2,5 års byggeperiode.  
  
Tar også med elevene på råd om ønsker for ny skole.  
 
Ny skole bygges for 638 elever pluss spesialgrupper.  
  
  
  
Henrik Hauge. Plan og bygg, omsorgsbyggetatene 
  
  
Marianne: En til fra Plan og bygg.  
Ble innvolvert september i fjor. Etaten er underbemannet 
og alt er prioritert. Klar over at prosessen har tatt lang tid.  
Det er en reguleringsprosess som tar tid. Støyproblematikk, 
vern, gjenbruk i et klimaperspektiv.  
Ser ut som nå at reguleringsprosessen er på skinner, ikke 
spesielle innvendinger.  
Ser ut som at det kan "parallellbehandles" byggesak og 
reguleringsplan som gjør at det er mulig å spare inn noen 
måneder.  
 
 
 
Vi skal ha store forhåpninger om at vi kan komme i gang 
med reguleringsprosessene og at de kan gå raskt.  

 

3. 
 

Innkomne saker til skolen Ledelsen   

4. Godkjenning av styrets innkalling og agenda FAU-leder   

5. 
 

SU/DS (Samarbeidsutvalget/driftstyret) (Fast punkt)  DS-leder/   
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 Informasjon fra og innspill til DS 

 

Har vært møte: Ble tatt opp fyrkjelen.  

Ønske fra skolen om at karneval/disko skal være gratis.  

Skolen fikk en bot fra Ruter, klasse hadde gått for tidlig på bussen.  

Skolen har økte kostnader og derfor mindre penger, ca 1 mill.  

6. 
 
 
6.1 
6.2 

SMU (Skolemiljøutvalget) (Fast punkt)  

Informasjon fra og innspill til SMU 

• Elverådsmøter og referat 

• Oppsummering hva vi kan imøtekomme elevene på etter møtet i 
desember 

Neste møte er 9. mars.  

SMU-leder   

7. 
 
7.1 

(AK) ARRANGEMENT-KOMMUNIKASJON KOMITÈ (Fast punkt) 

• Karneval / disko (fast punkt): Status planlegging 

 

Når det er gratis må vi regne med at det kommer flere. Har vi plass til 
det i gymsalen? 

Trenger sponsing når den skal være gratis. Også vanskelig å drive med 
sponsing i all evighet.  

Kjører fortsatt loddsalg for å få litt inntekter.  

Attia har fått sponset kopper.  

Vi kjører en spleis før, dette er en form for sponsing fra hver forelder 
der de som kan bidra bidrar.  

Spleisen ligger i samme meldingen som påmeldingen, men ikke slik at 
det virker som et krav å sende penger for å få melde seg på.  

Blir også lagt i forespørselsmelding om sponsing.  

-------------- 

AKS pynter gymsalen.  

Popcornmaskin. Hentes på Ulven.  

Bord og stoler: Kjøres ned i etterkant av FAU-møte.  

Ansvarlige for oppgaver: Camilla har oversikt.  

Anne-Beth, Kevser, 
Amra, Nikolai, Åse, 
Kjersti, Linn, Jennie, 
Marian, Camilla 

  

8. 
 
8.1 

(TU) TRAFIKK-UTEMILJØ KOMITÉ  

• Hjertesone – status 
 
Vi kan bruke de 50 000 når vi vil. Forslag: Skilting rundt skolen. Vester til 
foreldrepatrulje. Flyers til nabolaget om at vi har blitt hjertesone. 
Hjertesonebanner til å henge på gjerdene rundt skolen. Innkjøring 
forbudt ved nye gjerdet ved gymsalen. Mohammed tar kontakt med 
rektor.  
 
Skolevei til Ulven, isete fortau.  
Fartsgrenser i nærområdet, vanskelig å få gjort noe med.  
 

Mohammed, Ragnar, 
Sahirah, Knut 

  

9. 
 
9.1 

(SHA) SKOLE-HJEM-AKS KOMITÈ (Fast punkt) 

• Møte med AKS-leder 

AKS-leder (Janne) kommer neste gang.  

Tina, Attia   

10. 
10.1 

17. mai (Arrangement ansvar 3. og 6. trinn) (Fast punkt)  

• 17. mai-komité - Status 

Annet Beth, Attia, 
Amra, Kjersti, Elin, 
Kevser, Tina, Nayab 
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11. Eventuelt:  

. 

   

Neste 
møtedato: 

 1.2.23 Innkalles av: Leder /Nesteleder Referat føres av:  7 

Møtene holdes hver 1. onsdag i 

måneden. Hvis denne dagen er en fridag 
skal dato avtales nærmere.  

NB! Referat skrives på rundgang. Referat sendes ut senest 1 uke etter at møtet er holdt . 1 uke etter at 

referatet er sendt ut legges det ut på Skoleportalen av rektor med mindre det er innvendinger til 
referatet.  

UTVALGSKOMITEER  

(AK) ARRANGEMENT-
KOMMUNIKASJON KOMITÈ 

Jobber med å skape sosialt fellesskap 
og informasjon. 

• Karneval / disko (mars) 

• FN-Multikulti fest (oktober)  

• 1. desember pepperkake /kakao 
servering 

• Bryn-nytt skoleavis 

• Bryn-bygda  

• Facebook-gruppen 

 (TU) TRAFIKK-UTEMILJØ KOMITÈ 

Jobber med trafikkforhold rundt 
skolen og skolens utemiljø.  

• Trafikk-kampanje ved skolestart 

• Refleksdagen 

• Hjertesone /Trygg skolevei saker 

• Praktisk gruppe / Oppsyn av 
sikkerheten og utemiljø rundt 
skolens område 

• Dagravning 

(SHA) SKOLE-HJEM-AKS KOMITÈ 

Jobber med foresattdeltagelse og positivt 
skolemiljø. 

• Brynbygda / Foreldreseminar   

• Foreldremøter og valg 

• Førskolemøte (1. skoledag) 

• Foreldreffadderkafè for 1. trinns 
foresatte. Ansvarlig  
2. og 7. trinn (aug. /sept.)  

• Årlige møter med AKS-leder 

• Invitere elevrådet til årlig 
dialogmøte med FAU  

Komitémedlemmer: Komitémedlemmer: Komitémedlemmer: 

Anne-Beth, Kevser, Amra, Nikolai, 
Åse, Kjersti, Linn, Jennie, Marian, 
Camilla 

Sahirah, Ragnar, Mohammed, Knut Tina, Attia 
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